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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej 

Protokół nr X/2025 

 

Posiedzenie w dniu 27 stycznia 2025 r. 

Obrady rozpoczęto 27 stycznia 2025 o godz. 08:30, a zakończono o godz. 11:17 tego samego 

dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 9 członków. 

Obecni: 

1. Rafał Bolibrzuch 

2. Krzysztof Fejdych 

3. Ireneusz Licznar 

4. Paweł Licznar 

5. Stanisław Mięczakowski 

6. Mieczysław Partyczny 

7. Aneta Samotus 

8. Zygmunt Trojniak 

9. Andrzej Włosek 

10. Wiesław Zawiślak 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/ 

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 do protokołu/ 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum 

Posiedzeniu komisji przewodniczyła Przewodnicząca Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Aneta Samotus. 

Stwierdziła, że Komisja posiada quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Grzegorz Zawiślak, Wiceburmistrz Wiesław 

Kopterski, Skarbnik Gminy Wioleta Zator, Dyrektor OPS Bernadeta Bednarczuk, Sekretarz 

Marek Radom, Naczelnik Wydziału Edukacji Lidia Pawlikowska – Ozimek, Sekretarz Gminy 

Marek Radom, Naczelnik Wydziału Inwestycji  Aleksander Gacek, Naczelnik Wydziału 

Mienia Gminy Dorota Szmulik, Kierownik Referatu Gospodarowania Przestrzennego 

Katarzyna Żurawiecka - Kaszoid 

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 16.12.2024 r. 

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus poddała pod głosowanie przyjęcie protokołu z 

posiedzenia Komisji w dniu 16.12.2024 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 16.12.2024 r..  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (2) 

Paweł Licznar, Andrzej Włosek 
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2. Przyjęcie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego - Gminę Prudnik za rok 2024 (druk nr 157) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Sprawozdania z wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli początkujących, 

mianowanych i dyplomowanych w szkołach prowadzonych przez jednostkę samorządu 

terytorialnego - Gminę Prudnik za rok 2024 (druk nr 157).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

3. Ocena szkód po powodzi we wrześniu 2024 roku oraz przedstawienie założeń do Programu 

odbudowy infrastruktury komunalnej po powodzi, w tym: 

a) Przyjęcie Informacji nt. zrealizowanej pomocy dla powodzian - tabela zbiorcza OPS (druk 

nr 158.1) 

Radni dyskusji nie odjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji nt. zrealizowanej pomocy dla powodzian - tabela zbiorcza OPS (druk mr 

158.1).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

b) Przyjęcie informacji o wydatkach bieżących na usuwanie skutków powodzi (druk nr 158.2) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie Informacji o wydatkach bieżących na usuwanie skutków powodzi (druk nr 158.2).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przyjęcia informacji o stanie infrastruktury 

komunalnej Gminy Prudnik po powodzi we wrześniu 2024 r. (druk nr 159) 

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus oznajmiła, że analizując rozdział trzeci:  
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urządzenia infrastrukturalne, mosty i przepusty zauważała, że w miejscowości Mieszkowice 

nie zostały uwzględnione przepusty bądź mostki zgłoszone przez sołtysa. Zapytała dlaczego? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że prawdopodobnie dlatego, że nie są one 

własnością gminy Prudnik. Większość przepustów stanowi własność prywatną, a w tej 

uchwale można było zgłosić tylko to, co jest własnością gminy lub spółek zależnych.   

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus dodała, że sołtys zweryfikował omawiane 

przepusty i są one w posiadaniu gminy.  

Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek odpowiedział że trzeba to sprawdzić i 

oczywiście zostaną one wprowadzone do opracowania. Poprosił o zgłaszanie poprawek, jeśli 

jest potrzeba. Uchwała została przygotowana informacyjnie i w dalszym ciągu jest możliwość 

jej uzupełnienia.  

Sołtys Marusz Wicherek zauważył błąd w numeracji przy jednej z posesji. 

Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek oznajmił, że aplikacja zaczytuje dane ze 

współrzędnych  geograficznych. Mogła zaczytać inny numer domu, ale dokładna 

dokumentacja  jest zdjęciowa i widać, o które posesje chodzi. Oznajmił, że prosi o wskazanie 

jeśli są jakieś błędy. Zostaną one zweryfikowane i poprawione.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak podkreślił, że jest to uchwała intencyjna, aby było wiadomo 

było w jakim kierunku podążać. Oczywiście wszelkie sugestie radnych zostaną 

uwzględnione.  

Sołtys Mariusz Wicherek oznajmił, że do sesji sołtysi są w stanie zweryfikować zapisy 

uchwały i wprowadzić poprawki.  

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał o most przy ul. Łuczniczej. Oznajmił, że z tego co 

wiadomo gminy z Polski przekazały środki na odbudowę tego mostu. Zapytał na jakim etapie 

jest realizacja zadania? 

Naczelnik Aleksander Gacek poinformował, że środki zostały przekazane z gmin 

zewnętrznych. Z dotacji, w kwocie 50 000,00 zł zostało zlecone wykonanie dokumentacji na 

most przy ul Łuczniczej, który został całkowicie zniszczony. Dokumentacja jednak 

kosztować będzie około 150 000,00 zł, więc środki z gmin wystarczy na wkład własny w 

części dotyczącej dokumentacji. Termin wykonania dokumentacji ustalony został do końca 

bieżącego roku, odbudowa mostu znalazła się również w aplikacji. Dokumentacja zakłada, że 

most przy ul. Łuczniczej będzie dwujezdniowy, także komunikacja w ciągu przeprawy będzie 

ułatwiona.  

Radny Wiesław Zawiślak zapytał czy na dzień dzisiejszy wiadomo jest ile będzie kosztować 

np. remont hali sportowej?  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że póki co koszty są szacunkowe. Dopiero przetargi 

zweryfikują faktyczne wartości kosztów. Dodał, że w uchwale pojawił się zapis-propozycja, 

aby basen z ul. Zwycięstwa przenieść lokalizacyjnie w okolice ul. Kolejowej. Nie ma 

możliwości zabezpieczenia basenu w obecnej lokalizacji przed ewentualnymi kolejnymi 

zalaniami. Budowa nowego basenu przy ul. Kolejowej daje możliwość przeprowadzenia 

inwestycji w taki sposób, aby zapobiec kolejnym takim sytuacjom.  

Radny Stanisław Mięczakowski złożył wniosek formalny o wycofanie z porządku obrad 

projektu uchwały do czasu wprowadzenia zgłaszanych poprawek. Ponadto przeniesienie 

lokalizacji basenu wymaga dogłębnej analizy pod kątem finansowym oraz funkcjonalnym. 

Zasugerował przedstawienie analizy finansowej oraz perspektywy czasowej przeniesienia 

basenu.  

Sekretarz Marek Radom wyjaśnij ze zapis w uchwale brzmi, że należy rozważyć 

przeniesienie basenu. Uchwała jest po to, aby podjąć dyskusję co dalej z pewnymi kwestiami, 

zarówno z basenem jak i z halą Obuwnik. Należy rozważyć pewne opcje, a podjęcie uchwały 

daje furtkę do późniejszych zmian.  
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Radny Stanisław Mięczakowski wyraził zdanie, że nie należy rozpatrywać basen przy ul. 

Zwycięstwa pod kątem remontu, ale rozbudowy. 

Radny oraz sekretarz podjęli dalszą dyskusję w temacie.  

Radny Krzysztof Fejdych wyraził zdanie, że wszyscy grają do jednej bramki i zarówno 

radnym jak i pracownikom urzędu zależy na tym, aby basen powstał w jednej czy drugiej 

lokalizacji. Stwierdził, że radnym łatwej byłoby podjąć decyzję, gdyby propozycja została 

przedstawiana na podstawie jakichś wcześniejszych analiz.   

Po zakończonej dyskusji wniosek radnego Stanisława Mięczakowskiego został poddany pod 

głosowanie.  

Głosowano wniosek w sprawie: 

Wniosek formalny radnego Stanisława Mięczakowskiego o wycofanie projektu uchwały z 

porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Aneta Samotus, Zygmunt 

Trojniak 

PRZECIW (1) 

Rafał Bolibrzuch 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Mieczysław Partyczny, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

Wobec powyższego głosowania projekt uchwały został wycofany z głosowania.  

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań w zakresie ochrony 

przed powodzią terenów w gminie Prudnik (druk nr 160) 

Radny Krzysztof Fejdych poruszył temat lokalizacji wałów przy ul. Morcinka naprzeciwko 

Kauflandu. Oznajmił, że nie ma w apelu tego odcinka. Zapytał czy można uwzględnić 

wykonanie wyższych wałów w tym miejscu?   

Radny Stanisław Mięczakowski oznajmił, że wnioskował o utworzenie polderu przeciw 

zalewowego w obrębie ul. Chocimskiej i Działkowej. Wyraził zdanie że inwestycja jest 

zasadna w celu ochrony mienia gminnego. Jednak nie widzi tego w przedłożonym apelu. 

Zapytał czy jest taka opcja, aby dopisać to zadanie w porozumieniu w Wodami Polskimi i 

WOPR?   

Burmistrz Grzegorz Zawiślak poinformował, że jest w uchwale pkt. 7 jest o tym mowa.   

Dodał, że zasadne jest to o czym mówił radny Fejdych i oczywiście zostanie taka zmiana 

wprowadzona na sesji.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie apelu o podjęcie działań w zakresie ochrony 

przed powodzią terenów w gminie Prudnik (druk nr 160).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 
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Paweł Licznar 

 

 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady XVI Sesji Rady Miejskiej w Prudnik: 

1)Gospodarka finansowa 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 161) 

Radny Zygmunt Trojniak zapytał co obejmuje dokumentacja na  „Rozbudowę i 

przebudowę budynku Publicznej Szkoły Podstawowej nr 1 ul. Podgórna nr 9 w Prudniku” – 

dokumentacja na kwotę 159.800,00 zł. 

Naczelnik Aleksander Gacek oświadczył, że zadanie dotyczy rozbudowy szkoły 

podstawowej przy ul. Podgórnej o klasy IV-VIII wraz z budową łącznika z basenem.    

Radny Zygmunt Trojniak oznajmił, że w odpowiedzi na swoją interpelację uzyskał 

wiadomość, że harmonogram zostanie ustalony we wrześniu, więc na jakiej podstawie już 

zlecana jest dokumentacja? 

Wiceburmistrz  Wiesław Koperki powiedział, że w momencie , gdy znane będą koszty 

gmina przystąpi do opracowywania harmonogramu.   

Radny Zygmunt Trojniak odniósł się  do pkt. 3 uzasadnienia 3. Dokonuje się zwiększenia 

wydatków na Funduszu Wsparcia Państwowej Straży Pożarnej w dziale 754 rozdziale 75411 

o kwotę 150.000,00 zł na niezbędne potrzeby Komendy Powiatowej Państwowej Straży 

Pożarnej w Prudniku. Zapytał dlaczego gmina wspiera Państwową Straż Pożarną, a nie 

ochotnicze straże pożarne? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak wyjaśnił, że zwrócił się w zeszłym roku Komendant PSP z 

wnioskiem o wsparcie remontu zaplecza socjalnego.  

Sołtys Szybowic Mariusz Wicherek wyraził zdanie, że nie jest przeciwny przekazaniu 

środków dla PSP, jednak prosiłby, aby mieć na uwadze stan remiz OSP.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał o wynagrodzenie w postaci prowizji od sprzedaży 

nieruchomości o kwotę 20.096,00zł. Zwiększenie środków związane jest ze sprzedażą prawa 

własności działki nr 2975, obręb Prudnik w wyniku przetargu w siedzibie Katowickiej Strefy 

Ekonomicznej. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak wyjaśnił, że jest to prowizja dla Katowickiej Strefy 

Ekonomicznej zgodnie z zawartą wiele lat temu umową odnośne prowadzenia strefy oraz 

przeprowadzanych przetargów.  

Radny Zygmunt Trojniak zapytał o zwiększenie wydatków majątkowych w dziale 900 

rozdziale 90095 o kwotę 440.000,00 zł z przeznaczeniem na zadanie pn. „Przebudowa z 

rozbudową budynku przy ul. Tkackiej w Prudniku”. Środki dotyczą zakupu wyposażenia 

meblowego wraz z dostawą sprzętu AGD dla pozostałej części budynku.  

Naczelnik Aleksander Gacek wyjaśnił co zostało zaplanowane z wnioskowanej kwoty.  

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus  zapytała o zwiększenie wydatków w dziale 700 

rozdziale 70005 na zadania pn. „Zamiana nieruchomości dz. nr 328/1 i 328/2, obręb 

Mieszkowice na nieruchomość dz. nr 3360, 3343, 3362, obręb Prudnik” o kwotę 1.700,00zł, 

zgodnie z uchwałą RM nr IX/81/2024 z dnia 29.08.2024 r.  

Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik wyjaśniła, że chodzi tu o finalizację 

uchwały zawarcia umowy zamiany. Jest to zabezpieczenie środków na umowę notarialną.  

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus zapytała kiedy planowana jest finalizacja? 

Naczelnik Dorota Szmulik oznajmiła, że protokół jest już podpisany przez osobę 

zainteresowaną, więc zaraz po zabezpieczeniu środków nastąpi finalizacja.  

Przewodnicząca Komisji Aneta Samotus  zapytała jeszcze o zwiększenie środków rozdziale 

60078 o kwotę 200.000,00zł z przeznaczeniem na zadanie pn. „Budowa ścieżki pieszo-

rowerowej z Prudnika do Łąki Prudnickiej”. Powódź jaka wystąpiła w ubiegłym roku, 
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spowodowała podmycie konstrukcji chodnika, a tym samym uszkodzenia jego nawierzchni - 

z darowizn wpłacanych na usuwanie skutków powodzi. Jaki zakres prac planowany w tym 

zakresie? 

Naczelnik Aleksander Gacek poinformował, że planowane jest wykonanie dokumentacji 

projektowej w porozumieniu z GDDKiA.  

Radny Stanisław Mięczakowski zapytał o kwestie związane z Wieżą Woka „zwiększenie 

wydatków majątkowych w dziale 921 rozdziale 92120 o kwotę 75.000,00 zł z 

przeznaczeniem na zadanie pn. „Wykonanie ekspertyzy technicznej Wieży Woka w 

Prudniku”. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że jest wykonana ekspertyza klatki schodowej, jest 

pozwolenie konserwatora na wykonanie schodów w technologii stalowej obłożonej drewnem, 

jednak pojawiły się wątpliwości dotyczące całego stanu Wieży, ponieważ została ona 

wykonana z tego samego drewna co klatka schodowa oraz wieże widokowe, które należało 

rozebrać. Należy wykonać ekspertyzę, aby móc podjąć decyzje dotycząca dalszego 

funkcjonowania obiektu.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2025 rok 

(druk nr 161).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 162) 

projekt uchwały omówiła Skarbnik Wioleta Zator.  

Radni dyskusji nie podjęli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Prudnik na lata 2025 - 2028 (druk nr 162).  

Wyniki głosowania 

ZA: 8, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (8) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Aneta Samotus, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

PRZECIW (1) 

Zygmunt Trojniak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

5. Gospodarowanie mieniem: 

Projekty uchwał z zakresu gospodarowania mieniem omówiła Naczelnik Wydziału Mienia 

Gminy Dorota Szmulik 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad 
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gospodarowania nieruchomościami Gminy Prudnik (druk nr 163) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia zasad 

gospodarowania nieruchomościami Gminy Prudnik (druk nr 163).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. 

Mickiewicza 6 w Prudniku (druk nr 164) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. 

Mickiewicza 6 w Prudniku (druk nr 164).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. 

Grunwaldzka 92-94 w Prudniku (druk nr 165) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. 

Grunwaldzka 92-94 w Prudniku (druk nr 165).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 
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d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. 

Staszica 1A w Prudniku (druk nr 166) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż bezprzetargową 

nieruchomości gruntowej na rzecz właścicieli lokali we Wspólnocie Mieszkaniowej ul. 

Staszica 1A w Prudniku (druk nr 166).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały uchylająca uchwałę w sprawie zbycia lokalu 

mieszkalnego (druk nr 167) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały uchylająca uchwałę w sprawie zbycia lokalu mieszkalnego 

(druk nr 167).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

6. Podjęcie uchwał w sprawie 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Łąka Prudnicka 

i Moszczanka (druk nr 168) 

Projekt uchwały omówiła Kierownik Referatu Gospodarowania Przestrzennego 

Katarzyna Żurawiecka - Kaszoid.  

W dyskusji udział wzięli Radny Stanisław Mięczakowski oraz Przewodnicząca Komisji 

Aneta Samotus.  

Na wszelkie pytania Kierownik Referatu udzieliła wyczerpujących odpowiedzi.  

Po zakończonej dyskusji zaopiniowanie projektu uchwały zostało poddane pod głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego obejmującego obszar części wsi Łąka Prudnicka 

i Moszczanka (druk nr 168).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 
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Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu 

obliczania opłaty (druk nr 169) 

Projekt uchwały omówił Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej, Ochrony 

Środowiska i Rolnictwa Szymon Kroczak.   

Radny Krzysztof Fejdych poprosił o zaproszenie prezesa ZUK na sesję Rady Miejskiej 

celem udzielenia wyjaśnień dotyczącej prowadzenia programów oszczędnościowych i 

optymalizacji działalności spółki. Oznajmił, że jest dla niego niezrozumiały wzrost kosztów 

przy zmniejszonej ilości wykonywanych operacji.   

Radny Stanisław Mięczakowski przypomniał o dokumentach, które Prezes ZUK miał 

przygotować po sesji nadzwyczajnej. Jest to temat poboczny powiązany z prowadzonymi 

rozmowami z podmiotami zewnętrznymi świadczącymi usługę na rekultywację czy też i 

wywóz nieczystości i śmieci. 

Radny Krzysztof Fejdych poprosił o podsumowanie wykonania budżetu za rok 2024 za 

gospodarkę odpadami spółki ZUK.   

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że tego typu sprawozdania spółki składają w 

miesiącu sierpniu,. 

Radny Krzysztof Fejdych potwierdził, jednak dodał, że decyzję o podwyżkach należy 

podjąć teraz.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak wyraził zdanie, że chyba wszyscy zdają sobie sprawę z tego, 

że stawka musi wzrosnąć. Dodał, że robi wszystko, aby podwyżka była jak najniższa, jednak 

patrząc na wzrost kosztów pracy, kosztów energii, paliwa to wzrost 4 zł jest nadal jednym z 

najniższych w województwie opolskim.   

Radny Krzysztof Fejdych oznajmił, że zgadza się z wypowiedzią Burmistrza, dodał jednak, 

że podczas sierpniowych rozmów z Prezesem ZUK na temat planowanych działań mających 

na celu zmniejszenie kosztów oznajmił, że nie planuje takich działań, a teraz wnioskuje o 

zwiększenie stawki za śmieci. Radny wyraził zdanie, że nie widzi po stronie spółki woli 

zmniejszenia wspomnianych kosztów i przy takim podejściu wniosek o podwyżkę jest 

nieuzasadniony.  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oświadczył, że optymalizacja kosztów spółki poprawi w tym 

zakresie sytuację, jednak przy takiej działalności stawka 30 zł i tak jest stawką stosunkowo 

niską. Patrząc jednak na gospodarkę odpadami jest to system funkcjonujący niezależnie, a po 

połączeniu ZUK-u z ZBK sytuacja spółki ZUK znacznie się zmieniła.   

Radny Krzysztof Fejdych powtórzył, że dlatego pytał o możliwość pokazania działalności 

spółki  w zakresie gospodarowania odpadami.  

Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Szymon Kroczak dodał, że na wzrost 

stawki wpływ ma również zrost kosztów na instalacjach, jest to średnio 5% wzrost za 

deponowanie odpadów.  

Dalsza dyskusja nie została podjęta.   

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi i ustalenia stawki takiej opłaty oraz sposobu 

obliczania opłaty (druk nr 169).  

Wyniki głosowania 

ZA: 3, PRZECIW: 3, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 3, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 
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Wyniki imienne: 

ZA (3) 

Rafał Bolibrzuch, Mieczysław Partyczny, Andrzej Włosek 

PRZECIW (3) 

Krzysztof Fejdych, Stanisław Mięczakowski, Zygmunt Trojniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3) 

Ireneusz Licznar, Aneta Samotus, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego dla 

dzieci i młodzieży z terenu Gminy Prudnik i włączenie jej w strukturę Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Prudniku (druk nr 170) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli.  

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia placówki wsparcia dziennego dla 

dzieci i młodzieży z terenu Gminy Prudnik i włączenie jej w strukturę Ośrodka Pomocy 

Społecznej w Prudniku (druk nr 170).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu 

i harmonogramu opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy Prudnik na lata 2026-

2035” (druk nr 171) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia szczegółowego trybu i harmonogramu 

opracowania projektu „Strategii Rozwoju Gminy Prudnik na lata 2026-2035” (druk nr 171).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Szlak pełen wrażeń” 

w ramach Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 

2021-2027 (druk nr 172) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 
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Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Szlak pełen wrażeń” 

w ramach Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 

2021-2027 (druk nr 172).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

f) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Aktywni razem 2” 

w ramach Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 

2021-2027 (druk nr 173) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Aktywni razem 2” 

w ramach Funduszu Małych Projektów w Euroregionie Pradziad Interreg Czechy - Polska 

2021-2027 (druk nr 173).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 

 

g) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Quo Vadis” w ramach 

Programu INTERREG Czechy – Polska 2021-2027 (druk nr 174) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na przystąpienie Gminy 

Prudnik do partnerstwa w celu realizacji wspólnego projektu pn. „Quo Vadis” w ramach 

Programu INTERREG Czechy – Polska 2021-2027 (druk nr 174).  

Wyniki głosowania 

ZA: 9, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (9) 

Rafał Bolibrzuch, Krzysztof Fejdych, Ireneusz Licznar, Stanisław Mięczakowski, Mieczysław 

Partyczny, Aneta Samotus, Zygmunt Trojniak, Andrzej Włosek, Wiesław Zawiślak 

NIEOBECNI (1) 

Paweł Licznar 
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7. Sprawy bieżące, zamknięcie porządku posiedzenia. 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak poinformował, że ostatnio w przestrzeni medialnej pojawiła 

się informacja o wpisie Mera Nadwornej odnośnie uczczenia rocznicy urodzin Stefana 

Bandery. W wielu osobach wzbudziło to oburzenie, pojawiły się głosy na temat zerwania 

współpracy partnerskiej z Ukrainą. Mer Nadwornej tłumaczył, że jest to celebrowane święto 

w Ukrainie, a wpis ten nie miał żadnych antypolskich akcentów.  Poprosił radnych o 

przemyślenie jakie ewentualnie decyzje należy podjąć  w temacie dalszej współpracy z 

Ukrainą. Burmistrz dodał, że pojawiło się również pismo ze Stowarzyszenia Nowosiółczan i 

Puźniczan  odnośnie podjęcia uchwały/apelu o odblokowanie zgody na  prowadzenia prac 

ekshumacyjnych na terenie cmentarza w dawnej wsi Puźniki w obwodzie Tarnopol. 

Burmistrz wyraził opinie, że podjęcie takiej uchwały pokazałoby jednoznacznie, że Gmina 

Prudnik domaga się prawdy historycznej, ale są informacje z doniesień medialnych, że jakieś 

uzgodnienia odnośnie  ekshumacji pojawiły się, więc nie wie, czy apel nie zostałby odebrany 

negatywnie w kierunku relacji polsko-ukraińskich.  

Radny Krzysztof Fejdych, odnosząc się do wpisu ze strony Nadwornej, wyraził stanowisko, 

że ze strony Rady Miejskiej powinna pojawić się jasna deklaracja potępiająca ludobójstwo 

dokonane zarówno na Wołyniu, jak i w obwodzie stanisławowskim. Zasugerował również, że 

warto rozważyć upamiętnienie zarówno ofiar, jak i osób, które zostały stamtąd wypędzone. 

Jednocześnie radny zaznaczył, że nadmierne nagłaśnianie tego tematu i eskalowanie dyskusji 

może pośrednio sprzyjać narracji Rosji. 

Zmieniając temat, radny Krzysztof Fejdych poinformował, że w przestrzeni medialnej 

pojawiły się zapowiedzi Ministerstwa dotyczące znaczących dofinansowań na infrastrukturę 

sportową, w szczególności rowerową. Zapytał, czy istnieje możliwość rozważenia 

przygotowania dokumentacji dotyczącej planowanych pumptracków lub ścieżek rowerowych, 

aby w momencie pojawienia się programów można było z nich skorzystać? 

Burmistrz Grzegorz Zawiślak odnośnie tematu Ukrainy oznajmił, że również jest za tym, 

aby zachować wstrzemięźliwość. Niemniej jeśli chodzi o upamiętnianie to zawsze w lipcu są 

obchody upamiętniające w Niemysłowicach.  Odnośnie infrastruktury sportowej Burmistrz 

oznajmił, że chciałby, aby pumptrack powstał, jednak w pierwszej kolejności chciałby się 

skupić na zadaniu, które pojawiało się wcześniej czyli przygotowanie i zakup lodowiska. 

Trzeba pamiętać o tym, że każda dokumentacja ponosi za sobą koszty, więc póki co należy 

skupić się na zadaniach najpilniejszych i wcześniej zaplanowanych.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono.  

 

 

 

 

  

Przewodnicząca 

Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 

Aneta Samotus  

  

 

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


